
 
Friluftsrådet Trekantområdet  

Referat af bestyrelsesmøde nr. 4  

den 5.12.22 kl. 12:00  
hos Astrid  

Julemøde ved Astrid , Fremmødte: Jønne (JA), Astrid (AJ), Karl Aage (KA), Per (PB), Peer 

samt gæst Bent Holgersen.  

1. Nyt fra Friluftsrådet.   

Årsmødet er sat til torsdag d. 9. marts og afholdes på Kirstinelyst. Det er kun 

hovedkontoret (HK) der må ligge inde med medlemsorganisationernes 

oplysninger (GDPR). Hvis de ikke sender mailen videre får medlemmerne ikke 

invitationen. KA deltog i fællesmøde i Odense, Frederik d. 6.s Hotel, 

Ruggårdsvej. Arbejds og interessegrupper (midlertidige) kan nu indberettes til 

HK og fredadrettet få kørselsgodtgørelse. Stier, bæredygtighed, nat i naturen 

mm er sat i gang, afholdes 2.-3.09 (KAs arrangement i år gav én deltager)  

2. Bestyrelsesmedlemmers deltagelse i forskellige aktiviteter.  

2.3 Kolding kommune:   

JA har sendt mail til Inger Birkebæk om der snart kommer møde i grønt råd? JA 

og AJ har deltaget i et møde omkring en evt kommende fredning af 

Marielundskoven. Positiv stemning, også ifht fortsat adgang. 
 

2.4 Vejle kommune   

KA deltog ved indvielse af Grejs ådalsprojekt Klimasikring Vejle By. 

Spændende projekt men ingen adgang for publikum. Vi pointerer fremadrettet 

ved kommende møder at det må ændres så man kan komme ud i området. 

PH: Vejle Kommune har købt skovarealer ved Troldborg Ring, ovenfor 

Ravningbroen. På Haraldskær fabrik er der kommet en landskabsudstilling. 

Randbøldal Damme er renset op for 30 millioner pga malakitgrønt forurening. 

En barnevogns og Rollater-sti omkring dammen er i proces. I Jelling Skov er der 

lavet et biodiversitetsprojekt. 



 

2.5 Fredericia kommune   

KA. Grønt råd møde bliver på rensningsanlægget i Snoghøj.  
 

2.6 Vejen kommune  

Det ulmer med planer om Kragelund Mose, vi er spændt på hvad det udarter 

sig til. Der har været møde i grønt råd d. 23.11.22, bl.a om at få 

Hærvejsstiprojektet videre i planlægning og udførelse. Der er positive toner 

derfra men vi deltog ikke. 
 

2.7 Billund kommune   
 

2.8 Natur nationalpark Lillebælt  

JA og PB har deltaget i møde på Koldingegnens Idrætsefterskole. Søren Larsen 

blev formand for det nye udvalg. Næste møde er i januar. Den 15.12 er der 

virtuelt medlemsmøde omkring de Marine Naturnationalparker, herunder 

hvilken retning det (måske) kommer til at gå i. Det er i øvrigt på samme 

tidspunkt som formandsmødet… 

3. Årsmøde 2023, Naturrum Kirstinelyst, Frederikshåbvej 41, 7183 

Randbøldal 4. Næste møde:  

8. februar kl 9.30 hos Peer, Daldovervej 37c i Randbøldal 

Referent: PB 



Karl Aage Dahl  

Formand Friluftsrådet Trekantområdet  

Jens Thuesens vej 20, 7000 Fredericia. kaadahl@c.dk  

 


